



Anteckningar förda vid Svenska stövarklubbens ordförandekonferens 23 augusti 2021

1. Deltagarlistan prickas av och SvStkl ordförande Rolf Karlsson hälsar alla välkomna.
2. Olle B Häggkvist kommer att leda kvällens konferens
3. **Deltagande styrelseledamöter redogör kort vad var och arbetar med**
  - Leif Lundholm arbetar tillsammans med IT-kommittén med att hitta en bra lösning för jaktprov- och utställningsrapportering.
  - Peter Hermansson (medlemsansvarig) meddelar att medlemsantalet är ca 4500 st i dagsläget.
  - Thomas Larsson har under året arbetat med regelgruppen som har haft 5 möten. De har nu arbetat fram ett förslag på ändringar i jaktprovsreglerna. Dessa är nu inskickade till SKK's jakthundskommitté för godkännande. De ska sedan ut på remiss till klubbarna.
  - Marita Lithander sköter om att skicka ut och samla in information. De flesta klubbar håller svarstiderna bra vilket är viktigt då informationen oftast skall sammanställas och skickas vidare till SKK.
4. **Årsmöten i stället för fullmäktige?**

Styrelsen ställer frågan om hur det skulle vara att ha årsmöte varje år i stället för fullmäktige vartannat år? Vartannat år skulle vara fysiskt. Fördelen med detta är att tiden mellan förslag och beslut blir kortare. Ändringen skulle behöva ett fullmäktigebeslut och styrelsen meddelar att de arbetar fram ett förslag till fullmäktige 2022.
5. **Utställningsrapportering**

Leif Lundholm informerade hur långt vi kommit med rapporteringsprogram för utställningar. Leif försökte visa hur systemen pratar med varandra och att det inte är möjligt att använda något "främmande" system om man vill få med information om domarkritik till HittaStövare. Ett alternativ kunde vara att använda det system som SKK håller på att utveckla eller att köpa enbart utställningsmodulen från Dreverklubben. Båda alternativen ger nackdelar av att vi således inte får in domarkritik i HittaStövare.

## 6. Hundprov

Leif Lundholm fortsatte att informera om IT-gruppens arbete med den kravspecifikation som tagits fram under vårvintern och de svårigheter det har varit med nuvarande leverantör att boka möten, visningar och återkoppling på de förändringar vi önskar. Vi har också tittat på Dreverklubbens system för rapportering av jaktprov och utställningar samt statistik. Dreverklubben har lämnat ett generöst bud till Svenska Stövarklubben att förvärva deras system. Det betyder att Svenska Stövarklubben skulle äga systemet och kan vidareutveckla det utan begränsningar. Begränsningar som nuvarande leverantör vill göra. Med äganderätt kan stövarklubben också fritt välja oberoende konsulter till att arbeta med utveckling.

Den enda begränsning som Dreverklubben förbehåller sig är att stövarklubben inte får sälja systemet vidare. Att vi skulle ha äganderätten av systemen har varit ett önskemål som framförts vid tidigare ordförandekonferenser och ett beslut som dokumenterats i verksamhetsplanen från 2018. IT-gruppen avser att under hösten visa nuvarande leverantörs utställningsmodul men också Dreverklubbens kompletta system för samtliga lokalklubbar. Leif visade också en bild som försökte beskriva för och nackdelar med att byta system. Farhågorna att nuvarande statistik i HittaStövare skulle gå om intet vid ett ev byte av system avfärdades av Leif. Svenska Stövarklubben äger under alla förutsättningar data i systemen och det kan relativt lätt konverteras till ett nytt system. Den löpande driftkostnaden för respektive system skiljer sig avsevärt. Nuvarande system kompletterat med rapportering av utställningar beräknas uppgå till ca 150,000 kr per år. Dreverklubben betalar i dagsläget ca 3,500 kr / år för sin driftmiljö i Microsoft Azure. Ordf. för Värmlands stövarklubb föreslog att lokalklubbarna skulle göra egen research om Dreverklubbens system.

## 7. DM-plaketter

Styrelsen ställer frågan om att eventuellt återinföra DM-plaketterna. Tydligen var det ett uppskattat inslag. Styrelsen meddelar att de kommer att ta ett beslut på detta.

## 8. Inkomna frågor från lokalklubbarna

**Resultatrapportering utställning** (Östergötland)

Anser sig fått frågan besvarad

**Regelrevideringen** (Östergötland, Västernorrland)

Anser sig fått frågan besvarad

**Resultatrapportering jaktprov** (Östergötland, Västernorrland, Småland)

Östergötland har fått frågan besvarad och är ej nöjd med dagens system

Västernorrland har fått frågan besvarad

Småland-frågan besvarad och är ej nöjd med dagens system (det är undermåligt, segt och svårhanterligt)

**Utställningskatalogen** (Västernorrland)

Västernorrland har haft problem, även andra klubbar.

**Ägarfrågan rapporteringsprogrammet** (Småland)

Anser sig fått frågan besvarad

**Ändrade jakttider, framförallt räv** (Småland)

Rolf Karlsson meddelar att arbetet förs mot beslutet via SKK.

**Kassörs avhopp** (Värmland)

Värmland tycker att informationen borde varit bättre. Rolf Karlsson informerar att avhoppet kom plötsligt och fd kassören ej svarat på mail och telefon för att få klarhet.

**SKK's system för utställning** (Värmland)

Anser sig fått frågan besvarad

**9. Övriga diskussioner**

**Ungdomsverksamhet-** framför allt rasklubbarna söker ett forum för information och diskussion angående jaktformer. Styrelsen lämnar förslaget vidare till Petra Högberg.

**Avelsgruppen** meddelar att de saknar de senaste protokollen från sina möten. Frågan lämnas över till Daniel Bohlin.

Vid pennan

Marita Lithander